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英语作文范文150字1I had a joyful summer vacation. During the holidays, I traveled with my families. We went to Beijing and stay...
英语作文范文150字1
I had a joyful summer vacation. During the holidays, I traveled with my families. We went to Beijing and stayed there for four days. We lived in the hotel. It is very beautiful. We visited to the Tiananmen Square, the Imperial Palace, the Summer Palace and the Old Summer Palace. We also went to the Great Wall. The weather was very hot, but we were exciting. I like Beijing very much. I hope I can go there again.
英语作文范文150字2
Yesterday was my birthday， so some of my classmates sent me presents。 Mother prepared a tea party for me。 I invited all of them to e and take part in it。The tea party began at half past six。 There were cold drinks and refreshments。 We ate， talked and laughed。 We felt that we were the happiest men in the world。Time passed quickly。 In a twinkling， the clock on the wall struck nine。 We could not but say “Good-bye” to one another。
英语作文范文150字3
It is a matter of course that industry will bring us success， wealth and good luck。 I am sure that a hard-working person can always succeed in the work which he wants to do。 This is unchangeable truth。
Idleness is the opposite of industry。 It is the source of all evil。 An idle man only enjoys playing and making pleasures。 That he is doomed to failure is of no doubt。 We should not follow his example。
英语作文范文150字4
初中英语作文大全带翻译
My Plan for New Term
The summer holiday is going to the end. I am happy in the holiday, because  I do a lot of things. Now, the new term is coming, so I must make a plan for it.  In the new term, I must work harder. I did not do very well in the last term.  Therefore, I want to make progress in the new term. Besides, I want to do some  more readings. Books are the best resources to get knowledge. So I want to make  good use of books to improve myself. Finally, do exercise regularly. A healthy  body is the basic of other things. I must take part in exercise to keep healthy.  And doing exercise makes me relaxed and happy. I hope all my plans can come true  in the new term.
暑假就要结束了，这是个快乐的暑假，因为我做了很多有意义的事情。新的学期马上就要来临，我要做好充分的计划。新学期我要加倍努力，因为在过去的一学期，自己做得不是很好。因此，新的学期要有新的突破。此外，我要多做些阅读，书籍是知识的源泉，所以我要好好利用书本提高自己。其次，要定时做运动。身体是革命的本钱，参加运动既能保持身体健康，又能使我快乐放松。我希望这些计划都能在新学期得以实现。
看完上文后，同学们是否有了自己的新学期计划呢？如果有的话，赶快写下来吧！
保护眼睛
Protect Our Eyes
Nowadays, there are more and more students becoming short-sighted. Some  students get short-sightedness when they are little. There are fifteen students  wearing glasses in my class. Being short-sighted is common among students, even  in primary school. That is too serious. Therefore, we should protect our eyes  carefully. When we are reading and writing, we should keep a standard posture.  Besides, we should not watch TV or play computer for too long. They are bad for  our eyes. And, we should do eyes exercises regularly. A good rest is also  important to our eyes. In all, eyes are the windows of our mind. We should keep  it healthy.
现在，越来越多的学生近视了。有些学生在很小的时候就近视了。我们班上有十五个学生戴眼镜。近视在学生中变得很普遍，甚至是在小学。这种情况很严重。因此，我们应该好好保护眼睛。当我们读书写字的时候，我们应该保持正确的`姿势。此外，不要长时间看电视或玩电脑，对我们的眼睛不好。并且，我们应该有规律的做眼保健操。好的睡眠对我们的眼睛也很重要。总之，眼睛是我们心里的窗口，我们应该保持它健康。
第一次坐飞机
My First Experience of Plane
Today I was very excited, because I traveled plane for the first time. My  parents and I traveled toBeijingtoday. When the plane took off, I felt it was  shaking. But I was not nervous because of excitement. After a while, it stopped  shaking and flied higher. I could see the buildings on the ground. They became  smaller and smaller. And finally, I couldn\'t see them anymore. Through the  window, I could see the blue sky. It was very clear. Clouds were under the  plane. They looked so different from the ground. It was amazing. I like the view  very much. It took only two hours to get toBeijing. TheBeijingairport is very  large and wonderful. There are many planes and people. I think my trip will be  funny.
今天我很兴奋，因为我第一次坐飞机去旅游。今天父母和我去北京旅游。飞机起飞的时候，我感到它在摇晃。但是由于兴奋，我并没有觉得紧张。过了一会，飞机停止摇晃并且飞得更高了。我能够看到地上的建筑，它们越来越小，最后就再也看不到了。透过窗户，我可以看到蓝蓝的天空，很清澈。云朵在飞机下面，它们和地上看上去很不一样，那么惊奇。我很喜欢这风景。到北京花了我们两个小时。北京机场很大很壮观，飞机和人都很多。我觉得我的旅途一定会很有趣的。
通过上面我对第一次坐飞机的经历介绍，相信大家都很想坐飞机吧，相信大家一定会有机会的哦。
寒假计划
Plan for Winter Holiday
The winter holiday is coming. I expect it very much, because the Spring  Festival is the most important event in the holiday. First, I will relax myself.  This term I work very hard, so during the holiday, I want to have fun. My  families will go back to the hometown. We will get together to celebrate the  Spring Festival. I like families getting together and organizing various  activities. It’s funny and warm. Of course, study can’t be ignored. After the  festival, I will spend some time on my study. There will be exercises for the  holiday. And I will do some reviews for next term. Math is my weakness, so I  must work hard to improve it. This is my plan for winter holiday.
寒假即将来临。我很期待它的到来，因为春节是这个假期最重要的节日。首先，我会放松一下自己。这个学期我学习很努力，所以假期期间我想玩玩。我的家人会回老家过节，我们将一起庆祝春节。我喜欢家人团聚在一起组织各种各样的活动，有趣而又温暖。当然，学习也是不容忽视的。春节过后，我会花些时间在学习上。我会完成一些寒假作业然后预习一些下学期的内容。数学是我的弱项，因此我必须努力提高它。这就是我的寒假计划。
上面就是我的寒假计划，希望同学们对自己的每一件事都有个自己的计划，一切都安排好，合理的安排自己的时间哦。
这就是我
This Is Me
My name is Li Xing, a boy in fourteen years old. I come from Dalian,  Liaoning Province, which is a beautiful and energetic city. Every year,  thousands of tourists visit there. There are three people in my family, my  parents and I. My parents are doctors who work in a big hospital in my city. I  have many interests. Swimming, reading and movie are my favorites, which bring  color to my busy study life. In study, I am good at Chinese and English, while  math is my weakness. I work very hard to improve it, but it doesn’t work very  well. Besides, I am easygoing and likely to make friends with others. Friendship  is an important part of my life.
我叫李兴，今年十四岁。我来自辽宁省大连市。这是一个美丽而又充满活力的城市。每年都有成千上万的游客来这里参观。我家共有三口人，父母和我。我的父母都是大医院的医生。我有很多爱好，其中游泳，阅读和电影是我最喜欢的。它们给我忙碌的学习生活带来了很多色彩。我擅长语文和英语，而数学则是我的弱项。尽管我很努力去提高它，但是并没有很大的作用。除此之外，我也是个外向的人，喜欢和别人做朋友。友情是我生活中重要的一部分。
这就是我，一个完完整整的我，一个不一样的我，一个地球上仅有的我，希望我给大家留下很好的印象哦。
学习计划 Study Plan
At the beginning of this term, I made a plan for my study. Now, I find that  I carry it out well in the past month. I was poor in Chinese and English last  semester. Therefore, I put the two subjects in the priority and I spent much  time on them. Happily, I made progress in the two subjects this semester.  Besides, math and physics is not so hard for me, but I must do many exercises to  improve my knowledge. Half of an hour for each is necessary and I have always  been doing so. The other subjects are easy for me. As long as I carefully listen  to the teacher in the class and do some reviews, I can do well in them. While,  it does not mean that I attach no importance to them. I make plan for my study  to ensure the efficiency of my study.
开学之初，我给我的的学习制定了一个计划。现在，我发现在过去的一个月我能够很好的实行。上个学期我的语文和英语很差，因此我把这两个科目作为我的首要任务并花很多时间在上面。很高兴的是，这学期我这两科取得了进步。此外，数学和物理对我来说不是很难，但是我必须多做练习来增加我的知识。每个科目花上半个小时是有必要的，我一直都是这样做的。其他的科目对我来说很容桂。只要我课堂上认真听课，课后复习我就能够把它们做好。但是，这也不意味着我不重视它们。我给我的学习制定计划以保证我的学习效率。
通过上面我对我的学习计划的介绍，希望给同学们的学习很好的帮助，相信同学们会学习的很好的哦。
英语作文范文150字5
Nothing comforts like cash.
In times of crisis--a debilitating illness or loss of one\'s home--money can come in pretty handy.
But for all its benefits, it cannot fortify you against the inevitable pain and sadness that follow the crisis.
For that, researchers say, you need close friendships. “Human beings are hard-wired to be social animals”. “They\'re not built to handle things alone.”
没有感到安慰的现金.
在危机时刻——一种破坏性疾病或丧失家园——钱可以很方便.但是它的好处,它不能提高你对不可避免的痛苦和悲伤,遵循的危机.那,研究人员说,你需要密切友谊.“人类天生是群居动物.”“他们不是建成单枪匹马.”
英语作文范文150字6
Everyone wants to do great things but it is anything but an easy task. A great achievement cannot be built in a day and is typically achieved by a series of single manageable steps. As a consequence perfecting every detail will ultimately lead to an unimaginable accomplishment.
Ever since my childhood I have always wanted to become a great English translator. I dreamed of translating Chinese classics into English spreading the Chinese cultures to the rest of the world. However I understood at the time that it would be a considerably long path to finally reach my destination. Alternatively I broke the big thing into smaller pieces. To fulfill my goal I first of all started to learn English grammar and improve my written English. I read several famous grammar books and took notes. Then I imitated useful sentence structures and used them in my composition. As last I would ask my English teachers to help me with my writing. After two years of continuous efforts I won a big prize in English writing competition in my city. I really felt proud of myself. My dream was still there more reachable than ever.
based on my experience it is advisable that one should “dream big but do small”. Those who can do small things in a great way can eventually do big things.
每个人都想做大事，但这决不是一件容易的事.。一个伟大的成就不能在一天内建立，通常由一系列单一的管理步骤来实现.。因此，完善每一个细节最终会导致一个难以想象的成就。
自从我小时候，我一直想成为一名伟大的英语翻译。我梦想把中国经典译成英语，把中国文化传播到世界其他地方.。不过，我当时明白，这是一条相当长的路，最终到达我的目的地.。或者，我把大的东西分解成更小的碎片。为了实现我的目标，我首先开始学习英语语法和提高我的书面英语。我读了几本著名的语法书并记笔记.。然后我模仿有用的句子结构，并用它们在我的作文。最后，我会请我的英语老师帮助我写作.。经过两年的不断努力，我在全市英语写作大赛中获得了一个大奖.。我真的为自己感到骄傲。我的梦想还在那里，比以往任何时候都可以到达。
英语作文范文150字7
If you want to ask me why we should study English, my answer will be simple and clear. Now let me enumerate the reasons one by one in the the first place, English has become an international language. If you know English, you van make a trip round the world without being the second place, most valuable books, newspapers and magazines are written in English. If you wish (hope) to get knowledge, you must learn English.
英语作文范文150字8
It is very important to deal with the rubbish in cities. If we don\'t deal with the rubbish problem, the rubbish in cities will pollute the environment and it is bad for our health. So some effective measures must be taken to save our life. Firstly, we should classify them according to different kinds of rubbish. Secondly, we should recycle the newspaper and glasses. Thirdly, the dirty water must be well handled. Last, laws about environmental protection must be made. We should begin from ourselves to protect our environment and save our life.
处理城市垃圾是很重要的。如果我们不处理这个垃圾问题，城市垃圾将会污染环境，这对我们的健康也是有害的。所以必须要采取一些有效的措施来拯救我们的生活。首先，我们必须根据不同种类的垃圾进行垃圾分类。第二，我们应该回收报纸，循环利用玻璃。第三，脏水必须处理好。最后，必须要制定关于环境保护的法律。我们应该从我们自己做起来保护我们的环境、拯救我们的生活。
英语作文范文150字9
Dear Mr. Brown,
I have got back home this night, and now I would like to show my thanks for your help during my stay inAmerica. I really had a happy learning life. Thanks again.
I am sorry to say that I have left an English dictionary there, which means a lot to me. It is a priceless gift from my American teacher. It will be appreciated if you can find and send it to me. I guess it may be on the bookshelf in the room I stayed before. By the way, I will pay the postage fee.
Yours sincerely,
Fay
亲爱的布朗先生，
今天晚上我已经回到家了，现在我想要对你在我美国期间的帮助表示感谢。我真的度过了开心的学习生活。再次谢谢你。
我很抱歉我落了一本英语词典在那里，它对我很重要，是我一位美国老师送给我的珍贵礼物。如果你能帮我找到它并寄给我，我将万分感激。我猜它可能在我之前住的房间的书架上。还有，我会负责邮费的。
英语作文范文150字10
A good parent-children relationship should be set up on the basis mutual understanding and respect. parents can not impose their ideas on their children.
They should treat their children as independent inpidual. it is advisable for the parents to learn to listen to children’s ideas and encourage them to think on their own rather than decide everything for the children. on the other hand children should listen to their parents’ advice for they’re more experienced.
Try to be understanding when there is disagreement with parents. always keep one thing in min---whatever they do comes from their love for us. it is necessary children to exchange ideas with parents from time to time so that the gap between parents and children will be narrowed.
一个良好的亲子关系应该建立在相互理解和尊重的基础上。父母不能把自己的想法强加给孩子。
他们应该把孩子当作独立的个体。父母应该学会倾听孩子的想法，鼓励他们独立思考，而不是决定孩子的一切.。另一方面，孩子们应该听从父母的忠告，因为他们更有经验.。
当父母意见不合时，尽量理解。总是保持一件事在分钟-无论他们做来自他们对我们的爱。有必要不时与父母交换意见，这样父母和孩子之间的差距就会缩小.。
英语作文范文150字11
Somebody says, money is everything and money can make him happy. I don not agree to such a view.
I think money is something important, because we must buy things for our daily living with money. However, money sometimes cannot bring happiness to us.
Because of money, perhaps one will do some ill things, such as gambling,taking drugs, go for wench and so on. As a result, his money runs out at last, he becomes poorer and poorer and has to live a misery life.
On the contrary, I believe that happiness can encourage one to make money. This is because one is always in high spirits, he would like to do everything helpful. While doing so, he earns a lot for living.
Keep in mind that money is important, but money is only a part in our life. We should try to make money, yet we should treasure our happiness.
有人说,金钱就是一切,钱可以让他高兴.我不同意这一看法.
我认为金钱是重要的,因为我们必须买东西,为我们的日常生活中.然而,钱有时不能带来幸福.因为钱的问题,也许有人会做一些生病的东西,比如赌博、吸毒、去丫头,等等.作为一个结果,他的钱用光了,他终于成为穷,有过痛苦的生活.相反的,我认为幸福能鼓励人来赚钱.这是因为你总是兴高采烈,他想做的一切帮助.虽然如此,他赚了不少.
记住钱很重要,但钱是唯一一个部分,在我们的生活中.我们应该努力赚钱,但我们应该珍惜我们的幸福.
英语作文范文150字12
As a middle school student, my study burden is heavier than before. Therefore, I must make a good plan for my study to make the effort effective and set sometime aside for playing. Firstly, I will make a big plan for this term and set a goal for it. I want to be the top three of my class in the final exam, so that I must work hard for it. In addition, I will make plans for several short periods, such as monthly plan and weekly plan. By doing so, ...
英语作文范文150字13
Hello. My name is... I am in Class One, Grade Eight. I am tall and thin. I am friendly and generous. I often help my classmates with their English because I am good at it. I am not only do well in English but also in maths. I like all kinds of sports,too. My favorite sport is basketball. I often play basketball with my classmates either after school or on weekends. I like reading books,too. My favorite book is “Gone with the Wind”. I think books can open my eyes.
大家好， 我的名字是....我在8年级1班。 我又高又瘦。我很友善大度。我经常帮助同学们学英语，因为我的英语学得好。 我不仅擅长英语而且数学学得也很好。我也喜欢各种体育活动。我最喜欢篮球。我经常和同学们放学后或周末打篮球。我也喜欢看书。我最喜欢的书是《漂》。我认为书能开阔我的视野。
英语作文范文150字14
English is important in the modern world. It is spoken all over the world. But a few students don’t learn English well. So they want to drop English. I suggest that you shouldn’t give up English, because English is used in many countries as the first or second language. Most business letters are written in English. It is helpful for you to work in the future. If you don’t know English, you will fall behind others in future.
How can you learn English well? First, you should persevere. It’s true that English is sometimes really very difficult for us. But if you have a good method of learning, I think you will be good at it. Both English listening and speaking are the most difficult for almost every beginner. Sometimes, it seems impossible to learn.
But I think if you do a lot of practice, you will make progress, you should speak more and listen more often. You’d better speak English with your classmates as often as possible not only in class but also out of class.
I advise you to buy a radio, so you can listen to some English programmes over the radio. Then you will travel in the world of you do that, you’ll be able to learn English well easily, and you’ll like English very much.
I hope all of you will become good at English step by step.
英语是很重要的,在现代世界中.它是全世界.但是一些学生没有学好英语.所以他们要把英语.我认为你不应该放弃英语,因为英语是用来在许多国家的第一或第二语言.绝大多数商业信件都是用英语写的.这有助于你将来.如果你不懂英文,你会落后于别人的未来.
如何学好英语呢?首先,你必须坚持不懈.这是真实的,英语就是有时候真的对我们来说太艰难了.但是如果你有一个良好的学习方法,我认为你会做得很好.英语听力和口语是最困难的,几乎每一个新手.有时,这似乎是不可能的学习.
但是我想如果你做大量的练习之后,你才会取得进步,你应该多说,多听.你最好跟同学们讲英语尽可能经常在课堂上也不仅课.我建议你买一台收音机,所以你可以收听英语节目的电台.然后你将在英语的世界如果你这样做,你就能学好英语很容易,你会非常喜欢英语.
我希望你们都能成为很好的英语一步一步来.
英语作文范文150字15
An English proverb says that time is money。 I consider it (this) wrong。 Why? Because we all know that we can earn money be work but can not in any way get back time (in anyway)。 For this reason， we may (can) say that time is more valuable than money。
Many people do not know the value of time。 It (this) is indeed a great pity。 We must bear (keep) in mind that wasting time is equal to wasting your life。
英语作文范文150字16
Beijing Olympic Games is the 29th Olympic will last16 days, since August 8, , carry on 28 matches of 302 little projects, sell 7 million tickets. In order to further improve the traffic environment, the expressway of Beijing will increase from present 500 kilometers to 718 kilometers,Beijing will let the going out swift, on time, security of people participating in Olympic Beijing Olympic Games can be succeeded in holding!
翻译：
北京奥运会是第29届奥运会.自8月8日起，历时16天，共进行28个大项，302个小项目的比赛,可售门票700万张.为进一步改善交通环境,北京的高速公路将由目前的500公里增加到718公里,北京将让参加奥运会的人们的出行快捷、准时、安全。希望北京奥运会能够成功举办!
英语作文范文150字17
Two-thirds of male students in our class like playing computer games very much .Though our teachers and their parents told them not to play games any more again and again .I think it is bad for eyesight if they spend much time in the computer room . Because I have some experience by myself. I used to play them. Then I had to put on my glasses. So I advise you. Give it up as soon as possible.
我们班三分之二的男同学非常喜欢玩电脑游戏。尽管我们老师和父母一次又一次的告诉他们 不要再玩游戏了。我觉得如果他们呆在电脑室太久会对他们的视力有影响的。因为我已经从我自己的经历中得到一些经验了。我以前常常玩游戏。然后我就不得不戴眼镜了。所以，我建议你尽快停止这种做法。
英语作文范文150字18
初中英语作文大全1 学会宽容Learn to be Tolerant
When I am making mistakes, my parents will never be angry with me. I am so thankful to them for they are so tolerant with me. I learn many things from my parents, they show me how to be a tolerant person. They will not blame me for the small mistake that I make, instead, they will educate me in the gentle way. Unlike some parents who are strict to their kids, they will be very angry and said the hurting words, making the children feel sad. Being tolerant to other people’s mistakes is the best way to solve the problem. People will appreciate the kind act and make things goes on the easy way.
当我犯错误的时候，父母从来不和我生气。我很感激他们如此宽容的对待我。我从父母那里学到了很多东西，他们给我展示了如何成为一个宽容的人。他们不会因犯我犯的错误而责怪我，相反的，他们会用温柔的方式教育我。不像其他父母，对孩子很严格，他们会生气，并且说伤人的话语，令孩子感到难过。宽容对待别人的错误是解决问题的最好方法。人们会欣赏这样善意的举动，让事情往简单的方向走。
初中英语作文大全2 克服社交恐惧症Overcoming Social Phobia
We live in a world that surrounded by people, we need to communicate with others, for the purpose of share our emotions and keep survive. While some people have social phobia, they are afraid of talking to others, they can’t make the social communication. This is such a big illness, but they can overcome it. First, they need to take the positive attitude to life, having more communication with others can enriches their knowledge, they can share happiness and sorrow with friends, when they are in trouble, friends will help them. Second, they should open their hearts, don’t be afraid of talking to others, once the mouths are opened, the world will be lit up.
我们生活在一个被人群包围的世界，我们需要和别人进行交流，为了和别人分享我们的情感和在这个世界生存。然而一些人有社交恐惧症，他们害怕和别人聊天，无法进行社交。这是很严重的病，但是他们可以克服。第一，他们需要对生活抱有积极的态度，和别人进行多点交流，可以丰富他们的知识，也可以和朋友分享喜怒哀乐，当遇到困难的时候，朋友会帮助他们。第二，他们应该打开心扉，不要害怕和别人交流，一旦开口，世界将被点亮。
初中英语作文大全3 春晚Spring Festival Gala
On the New Year’s Eve, after finishing the dinner, for most Chinese people, they will sit at home, watching the Spring Festival Gala with their families. The show has been a tradition for us, in our parents’ generation, Spring Festival Gala is popular, even though today many new forms of amusement are invented, which makes the gala less popular, yet the traditional show still wins people’s attention. It has become part of people’s life, most people will open their TV and watch it in the big day. I will watch the show, maybe most of the parts do not attract my attention, but it is the happy time for me to stay with my family. I enjoy the moment.
在除夕夜，吃完晚饭后，对于大部分中国人来说，他们会在家里坐着，和家人观看春晚。这个节目对我们来说已经成为了一个传统，在我们父母那一代，春晚就很受欢迎，即使今天，产生了很多新型的娱乐形式，使得春晚变得不再那么受欢迎，然而这个传统的节目仍然赢得人们的关注。春晚已经成为人们生活的一部分，大部分人会在除夕打开电视来观看它。我会观看春晚，也许节目大部分并不吸引我的眼球，但却是我和家人在一起的快乐时光。我享受这个时刻。
初中英语作文大全4 帮人要回报吗?Should One Expect A Reward When Helping Others?
When I was small, I was taught that we should help others, though it was not our duty, we should take no hesitation to do it. Today, the economy develops, but people become selfish, they care so much about their benefit, when it comes to help others, some will ask if there is a reward. It seems that they need some temptation to take the kind act. In my opinion, we should help others without asking a reward, when we help others, we will have the sense of satisfaction, what’s more, once we are in the trouble, people will help us, it is the best return. We are not alone, helping each other makes the world become beautiful.
当我还小的时候，我被教育我们应该帮助别人，虽然那不是我们的责任，但是我们应该毫不犹豫去做。今天，经济发展了，但是人们变得自私，他们很在意自己的利益，当谈到帮助别人的时候，一些人会问有没有回报。似乎他们需要一些诱惑才会去做这样善意的举动。在你我看来，我们应该帮助别人，不求回报，当我们帮助了别人，会有满足感，而且，一旦我们有困难，人们也会帮助我们，这是最好的回报。我们不是独自一人，互相帮助让这个世界变得美好。
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Philosophers rarely necessary because of the money because they believe that money can bring happiness is very limited.
As Epicurus said: more money will not be more than happy to make money has been achieved limited level.
Whether this understanding, it is because they have another way to enjoy a happy, have a mind.
It is the joy and spirit of comparison, the material can bring the joy of showing its limited only to the spirit of happiness can be unlimited.
Therefore, the sage is a common feature: on the one hand, as happy to see the limited material, the material will be able to at least enable them to meet; On the other hand, because the spirit of boundless desire to be happy, no amount of material does not allow them to meet.
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Spring in March, accompanied by the comfortable weather and warm sunshine, our class had a spring outing on Saturday. We went to Renmin Park hold some activities and all of my classmates were so excited that they looked like the birds just coming out from birdcage. We playing games, boating, and fishing there. At the same time, we enjoyed the beautiful scenery of spring. Some people in the park also joined us and had fun. We had a happy day and the relationship of classmates were getting closer.
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OK, let me tell you something about my weekend. I am going to do many things and be very busy on the weekend. So I do my homework on Saturday morning. In the afternoon, I am going to do housework with my mother. Because I am a good girl, I am helpful at home. On Sunday morning, I am going to visit my grandparents with my parents. In the afternoon, we are going to the park together. Because there is a kite show. And my grandparents likes making kites. I think, we can see many beautiful kites there. And we are going to buy some beautiful kites, too. Then, we are going to fly the new kites, that’s fun. In the evening, we are going to have a big dinner. We are going to have fish for dinner. Because my grandparents likes eating fish. And my grandma cooks fish well. After dinner, we are going to watch TV together. We are going to be very happy. This is my happy weekend. I like my weekend very much. What about your weekend? Can you tell me?
翻译：
好吧,让我来告诉你有关我周末的一些事情.我在周末将会有很多事情要做并且会很忙.所以我要在周六早上写作业.下午,我要和妈妈一起做家务.因为我是一个好女孩,在家里很有用.周日早上,我要和父母一起去看望祖父母.下午，我们要一起去公园.因为那有个风筝秀.并且我的祖父母喜欢做风筝.我认为,我们会在那看到很多漂亮的风筝.我们的也要买一些漂亮的风筝.然后我们要一起去放新的风筝,那很有趣.晚上,我们会有一个盛大的晚餐.我们会在晚餐上吃鱼.因为我的祖父母喜欢吃鱼.并且我的外婆很会做鱼.晚饭后,我们要一起看电视.我们会非常高兴.这就是我快乐的周末.我非常喜欢我的周末.你的周末是怎样的?你能告诉我吗?
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There are al ot of people that have seems that most prople who has myopia doesn\'t care about there is harmful to you eyes if your eyeglasses is in high degree.
If you have myopiathen you can\'t see things from a far away you feel comfortable if you can\'t see things?Besidesyour eyes will get worster and worster if you keep looking at things closely.
For some prevention of myopiayou should go to the doctor and ask for must correct your study or work as stop looking at things closelytake a eye break after a while of studying or working.
As you can seemyopia is harmfulyou must prevent for myopia immediately and keep up your normal eyes.
已经有近视眼的人很多，看来大部分人已经近视不关心他们的眼睛。如果你的眼镜是高度近视对你的眼睛有害。
如果你有近视，那么你就不能从一个遥远的如果你不能看到的东西，你觉得舒服的看事情呢?此外，你的眼睛会得到德沃斯和德沃斯，如果你继续密切关注的事情。
对于一些预防近视，你应该去看医生，并征求意见，此外，你必须纠正你的学习或工作习惯，如停止密切关注的事情，在学习或工作休息一会儿。
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初中英语作文翻译：A Post Card From My Friend 一张来自朋友的明信片
Last week, I received a post card from my friend, which was from Thailand, I felt so excited, because I always wanted to travel abroad. So I was so eager to talk to my friend. She showed me the sceneries. I found different sceneries in different cities. For the first time, I saw the outside world so closely. I want to explore the world and know more about this planet. I realized the importance of learning English. If I master more words, then I can communicate with the local people and learn about their culture. From now on, I must study hard. When I have the chance to travel abroad, I can have a trip.
上周，我收到了朋友来自泰国的明信片，我感到很兴奋，因为我一直想出国旅行。所以我很希望跟我的朋友聊一聊。她给我看了那的风景，我发现在不同的城市有着不一样的风景。第一次，那么近距离地观看外面的世界，我想探索世界，了解更多关于这个星球的事情。我意识到学习英语的重要性，如果我掌握更多的单词，那么我就可以与当地人交流，了解他们的文化。从现在开始，我必须努力学习，当我有机会出国旅行时，可以使旅途更愉快。
初中英语作文翻译：When I Disappoint My Parents 当我让父母失望
Since I went to school, I always want to do the best and make my parents be proud of me. But I meet difficulties in middle school. There are so many subjects for me to learn, and I feel great pressure, especially the subject like geography that is my weakness. For the first time, I feel that I may let my parents down. So I talked to them and wished them to know the truth. I would not always be the excellent kid. My mother laughed and she said that they did not care my score, and all they wanted me to do was to learn with happiness. Since then, I relieved my pressure and have no worries.
自从我上学后，我总是想做到最好，让我的父母以我为荣。但是我上中学以后遇到了困难。要学习的科目太多了，我感到压力很大，尤其像我的薄弱科目地理。第一次，我觉得我会让父母失望。所以我告诉他们，希望他们知道真相，我不会永远都是优秀的孩子。我妈妈笑了，她说他们并不关心我的分数，他们希望我能做的就是快乐地学习。从那时起，我释放了压力，没有忧虑。
初中英语作文翻译：The Special Class 特色课程
In China, the subjects that students learnt are necessary. They can learn special classes when they enter university. Sometimes I think it will be perfect to have the special class in middle school. On the one hand, students can learn more things besides the necessary subjects. They can develop more practical skills. On the other hand, students can cultivate their interest by learning something different. Though it is a little hard to open special classes, because education pays attention to scores, I believe that someday more special classes will be open, as the class reform calls on people to pay attention to the development of student\' mind.
在中国，学生所学习的科目都是有必要的。当他们进入大学以后，他们可以学习特色课程。有时我觉得在初中开设特色课程是非常好的。一方面，学生除了必要科目之外还可以学到更多的东西。可以发展更多实用技巧。另一方面，学生可以培养他们的兴趣，学习不同的东西。虽然因为教育注重分数导致开设特色课程有一定难度，但我相信总有一天将会开设更多的特色课程，因为教育改革呼吁人们关注学生的思维发展。
初中英语作文翻译：The Ways to Learn English 学习英语的方法
It is known to all that English is the international language. In China, English is the necessary subject for students to learn. A lot of students complain that it is so hard to master the foreign language. While for me, I am the lucky guy, because I find my ways to learn it with fun. Listening to the songs and watching movies develops my interest. I want to see more about the world and learn about the culture, so only speaking English can bring me this chance. What\'s more, I spend some time to write down some local saying when I watch movies. I practice it until I get familiar. Let\'s learn English with passion.
众所周知，英语是国际语言，在中国，英语是学生必学科目。然而很多学生抱怨，掌握一门外语太困难了，而对我来说，我是幸运的人，因为我找到了有趣的学习方法。听歌和看电影能够培养我的兴趣。我想多看看这个世界，学习其文化，所以只有说英语能给我这个机会。我还会在看电影的时候花时间写下一些地方俗语。我不断地练习，直到熟练。让我们用激情去学习英语吧。
初中英语作文翻译：The Right Way to Educate Kids 教育孩子的正确方式
It is natural for every parents want their kids to be excellent, so they spare no effort to find the best way to educate their children. Recently, the news reported a father hanged his son in a tree, because the boy did not work out the math problem. The father did this to force the boy to think of the answer. Soon the public criticized the father\'s behavior. He was totally in the wrong way to educate the child. What he did helped nothing to the kid, only terrified the boy. The wise way was to guide the boy to figure out how to improve. Only the right way can make the children be educated well.
每一位父母都希望自己的孩子是优秀的,因此他们会不遗余力地找到最佳的方式去教育孩子。最近,新闻报道了一位父亲因为他儿子不会做数学题而把他儿子挂在树上。这位父亲的做法是想逼迫男孩想到答案。很快大众就批评了父亲的行为，用这样的方式去教育孩子是完全错误的。他所做的对孩子没有任何帮助,只会把男孩吓坏了。明智的办法是引导孩子如何去提高。只有正确的方法才能让孩子们接受更好的教育。
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大家好，我叫...，来自钦州，我很高兴能在这里与大家认识，我是纺织工业学校的一名学生，我的专业是针织，我很荣幸能参加集训营，我参加集训营是因为我喜欢英语，我希望在集训营里学到的用在我以后的工作中，并开始我的职业生涯。因为我坚信将在很多领域都需要英语。 我的英语很差这就是我为什么在这里和大家一起学习，我知道我拿下英语将是一个巨大的挑战，但我坚信，“宝剑锋从磨出，梅花香自苦寒来”，坚持就是胜利，希望就在今后的\'学习中请大家多多指教，谢谢!
Hello everyone! My is......, from Qinzhou. I’m so glad to meet you, and I’m currently a student at Guangxi Textile Industrial School. my major is knitting. It’s my pleasure to join the CHAMPION training camp, because I love English and I hope I can learn something in the training for my future work. As we all know English is very useful in every English is limited that’s why I’m here. I know it’s a huge challenge for me to conquer English, but I believe that “No pains, no gains, success belongs to the persevering”, I hope I can learn more from you, Thank you!
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the tree，so the fruit. 种瓜得瓜，种豆得豆。
live is to learn，to learn is to better live.活着为了学习，学习为了更好的活着。
there is a will， there is a way. 有志者事竟成。
is too difficult in the world if you set your mind into it. 世上无难事，只怕有心人。
coin has two sides. 每枚硬币都有两面;凡事皆有好坏。
\'t troubles trouble until trouble troubles you. 不要自找麻烦。
pains，no gains. 不劳无获
is no royal road to learning.学无坦途。
before you leap. First think, then act.三思而后行。
is never too late to mend.亡羊补牢，犹为未晚。
come, light go.来得容易，去得快。
two birds with one stone.一石双鸟。
never rains but it pours.祸不单行。
doing we learn.经一事，长一智。
said than done.说起来容易做起来难。
ounce of prevention is worth a pound of cure.一分预防胜似十分治疗。
is fortune\'s right hand, and frugality her left.勤勉是幸运的右手，节约是幸运的`左手。
is one percent inspiration and percent perspiration.天才一分来自灵感，九十九分来自勤奋。
who laughs last laughs best.谁笑在最后，谁笑得最好。
who pays the piper, calls the tune.谁负担费用，谁加以控制。
who has health has hope, and he who has hope has everything.身体健壮就有希望，有了希望就有了一切。
man is born wise or learned.人非生而知之。
speak louder than words.事实胜于雄辩。
is money.时间就是金钱。
friend in need is a friend indeed.患难见真交，
hopes make great man.远大的希望，造就伟大的人物。
things first. 凡事有轻重缓急。
news travels fast. 坏事传千里。
friend in need is a friend indeed. 患难见真情。
not to eat，but eat to live. 活着不是为了吃饭，吃饭为了活着。
speaks louder than words. 行动胜过语言。
or west，home is the best. 金窝银窝不如自家草窝。
not the gay coat that makes the gentleman. 君子在德不在衣。
will buy no beef. 漂亮不能当饭吃。
and like make good friends. 趣味相投。
older， the wiser. 姜是老的辣。
as Romans do in Rome. 入乡随俗。
idle youth，a needy age. 少壮不努力，老大徒伤悲。
a storm comes a calm.雨过天晴。
roads lead to Rome.条条大路通罗马。
is long, but life is short.人生有限，学问无涯。
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